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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi lesz a mezőherényi Axe-Tronic-tól utcára kerül dolgozók sorsa?” címmel a Házszabály
91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi
miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

2003-ban kezdte működését a Fordhoz elektromos kábelköteg összeszerelését végz ő üzem.
Több, mint 500 embernek adott munkát . A munkások nagy része (55-60%) helybeli volt, d e
sokan jártak be (munkásbusz hozta őket) a környező településekrő l -Vésztő , Köröstarcsa,
Csárdaszállás . is .
A gazdasági válság miatt az elmúlt év végén mintegy 70 főtől, ez év elején még további kb .
130 fő től voltak kénytelenek megválni - a csökken ő megrendelés miatt .
Most pedig végérvényesen bezárnak, mert a megrendelő ezentúl Ukrajnában gyártatja az
elektromos kábelkötegeket, az olcsóbb munkaerő és a munkabért terhelő alacsonyabb
járulékok miatt. Az üzem bezárása miatt most több, mint 300 ember "kerül az utcára" ,
növelve ezzel az álláskeresők számát .
Mezőberényt is nagy veszteség éri, mert több 10 millió Ft ipar űzési adó, vállalkozói
kommunális adó kiesést okoz az üzem bezárása, ezzel párhuzamosan csökken a váro s
költségvetése az SZJA visszaosztott részének csökkenésével is, amit nem tudunk pontosa n
mennyi, de az is több 10 millió Ft . Ezen kívül kisebb lesz a helyi keresked ők, szolgáltatás t
végzők bevétele is a csökkenő vásárlóerő miatt - az ő általuk fizetett adó is kevesebb lesz .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Van-e koncepciója a minisztériumnak és Önnek az alig egy év alatt utcára került több min t
500 fő elhelyezésére?

Lát-e lehetőséget arra, hogy ne jussanak végleges csődbe a munkájukat vesztett emberek
családjai?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . április 3-án

Erdős Norbert
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